

新任諮議會成員

New Court members

黃慧儀女士及梁延溢博士獲委任為諮議會成員，任期三年，分別由2018年1月1日及2018年2月20日起生效。

Ms Sophia Wong Wai-yee and Dr William Leung Yin-yat were appointed as members of the Court for a term of three years with effect from 1 January 2018 and 20 February 2018 respectively.

黃慧儀女士 Ms Sophia Wong Wai-yee



黃慧儀女士在加拿大阿爾伯塔大學取得教育學學士學位，畢業後擔任浩華有限公司董事至今。浩華有限公司由黃女士已故父親黃浩川博士創立，是一家專門從事各類地產發展、投資、物業管理、市場推廣和物業租賃的知名集團。黃浩川博士小學、中學和大學均就讀嶺南機構的學校，是一位百分之百的嶺南人，並在過去數十年熱心參與嶺南校友會活動。

Ms Sophia Wong Wai-yee obtained her Bachelor of Education at University of Alberta, Canada. After graduation, Ms Wong started working at Hoo Wah Company Limited as the Company Director till today. Hoo Wah Company Limited, a well-established group specialising in property development, investment, property management, marketing and leasing of many kinds of properties, was founded by Dr Wong Hoo-chuen, the late father of Ms Wong. Dr Wong grew up as a Lingnanian and was actively involved in alumni activities in the past decades.

梁延溢博士 Dr William Leung Yin-yat



梁延溢博士是達憬保險管理有限公司的執行董事，擁有工商管理碩士、宗教學碩士及工商管理博士學位。他於1980年在嶺南學院畢業，自2017年起擔任嶺南大學香港同學會主席。他亦積極參與香港輔助警察隊、香港航空青年團及其他機構的義務工作。

Dr William Leung Yin-yat, the Executive Director of Sham & Partners Limited, has a Master's degree in Business Administration, a Master's degree in Religious Study and a Doctoral degree in Business Administration. He graduated from Lingnan College in 1980 and has been serving as the Chairman of Lingnan University Alumni Association Hong Kong since 2017. He has also been a volunteer with Hong Kong Auxiliary Police Force, Hong Kong Air Cadet Corps and other organisations.

卸任諮議會成員

Outgoing Court member

岑展文先生多年來對嶺南發展貢獻良多，大學同仁深表謝意。

The University expresses deep gratitude to Mr Henry Sam Chien-man for his contributions to Lingnan's development in the past years.

校園簡訊

Campus updates

迎春之約 2018 Spring Festival 2018



於2月5日舉行的年度農曆新年嘉年華「迎春之約2018」除了營造濃厚的農曆新年節慶氣氛，亦讓非本地師生體驗傳統中國文化及透過才藝表演及攤位展示其國家的文化。

The annual Chinese New Year carnival "Spring Festival 2018" held on 5 February was a joyful occasion to celebrate the Chinese New Year as well as an opportunity for non-local staff and students to experience the traditional Chinese culture and showcase their own culture through talent performances and activity booths.

傳媒聚會2018 Media Gathering 2018



在3月14日舉行的「戊戌年新春派對暨傳媒聚會」上，鄭國漢校長及一眾嶺大代表，向各大媒體代表拜年賀福，共慶新禧。

At the Chinese New Year Party and Media Gathering 2018 held on 14 March, President Leonard K Cheng and other representatives of the University met with and greeted friends from the media at the beginning of the Year of the Dog.